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بهره برداری از پروژه دسترسی شمال به غرب تقاطع ستاری-لشگری

 هــادی حق بین، معــاون فنــی و عمرانی شــهرداری تهــران: بزرگراه شــهید ســتاری یکــی از شــریان های اصلی 
شمالی-جنوبی در غرب تهران اســت و اتصال آن به بزرگراه شهید لشگری )جاده مخصوص( به زودی انجام 

و بهره برداری خواهد شد.

تأکید مجلس و دولت در به رسمیت شناختن شغل دستفروشی
ســعید بیگی، مدیرعامــل شــرکت صنایــع و مشــاغل شــهر تهــران: دســتفروش واقعــی کــه کاری را به صورت 
غیررســمی انجام می دهد، باید تعیین تکلیف شــود چراکه دولت و مجلس برای به رســمیت شــناخته شدن 

شغل دستفروشی تأکید دارند.
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لزوم ایست پلیس به خودروهای چراغ گردان
روزگذشتهعضوشورایشهرتهراننسبتبهعبورخودروهایچراغگردانازخطوطویژهواکنشنشانداد

در این روزهای آخر سال که ترافیک بیش از هر زمان دیگری 
در تهران سر به فلک کشیده، عده ای تصمیم می گیرند خودرو 
خود را به خیابان نیاورند و از ناوگان حمل ونقل عمومی استفاده 
کنند. در این بین درست در همان زمانی که سوار بر اتوبوس های 
بی آرتی می شوی و شــلوغی شــهر در این روزها، حسابی 
کلافه کننده هم شده، خودروهای سیاه رنگی که با شیشه های 
دودی و یا با چراغ گردان با سرعت در خطوط ویژه دقیقا از کنار 
اتوبوس هایی که بیش از ظرفیت معمول مسافر سوار کرده، عبور 
می کنند در آن لحظه است که این کلافگی چند برابر هم می شود. 
این موضوع که شاید دغدغه بسیاری از پایتخت نشینان باشد از 
نگاه اعضای شورای شهر دور نمانده است. بر همین اساس روز 
گذشته در دویست وبیست ویکمین جلسه علنی شورای شهر، 
مهدی بابایی انتقادی از تردد ایــن خودروها در خطوط ویژه 
داشت. این عضو شورای شهر در تذکری به این موضوع اشاره 
کرد و گفت: در خطوط اتوبوسرانی، شاهد حضور اتوبوس های 

جدید هستیم و امیدواریم روند ورود اتوبوس ها تسریع شود.
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اعضایشورایاسامیشهرتهرانرسید.
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اعامخواهیمکرد.

 خرابی های اخیر مترو
حوادث غیرمترقبه بود

مهــدی چمــران، رئیــس شــورای 
شــهر تهران روز گذشــته در حاشیه 
دویست وبیســت ویکمین جلسه علنی 
شورای شهر در جمع خبرنگاران، با اشاره 
به خرابی ها در مترو، اظهار کرد: اینکه ما 
حتی یک مورد خرابی نیز نباید داشــته 
باشیم، درست است اما در برخی مواقع 
اتفاقاتی رخ می دهد که قابل پیش بینی 
نیست؛ برای مثال آتش سوزی در ایستگاه 
شوش حادثه ای غیرمترقبه بود. مسائل 
فنی، مدیریتی و گستردگی امروز مترو 
باعث چنین اتفاقاتی شده است. تأکید 
ما این است که چک لیست ها مرتبا کنترل 
شود. رئیس شورای شهر تهران با اشاره به 
اصلاح مجوز برج سازی در مجاورت باغ 
گیاه شناسی، گفت: ارتش گفته که باید 
زمین های معوض به ازای زمین های اطراف 
باغ گیاه شناسی را تحویل بگیرد که ارائه 
این زمین ها وظیفه شهرداری نیست، اما 

می تواند برای مجوزها همکاری  کند.

مکث


